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Въпроси и питания с писмен отговор и отговорите към 
тях за прилагане към стенографския протокол от 31.07.2019 

Въпроси: 

1. Въпрос и писмен отговор № 954-06-719 от н-п Антон Константинов
Кутев и Валентина Александрова Найденова към министър Владислав 
Горанов. 
 2. Въпрос и писмен отговор № 954-06-693 от н-п Атанас Петров 
Костадинов и Илиян Ангелов Тимчев към министър Кирил Ананиев. 

3. Въпрос и писмен отговор № 954-06-673 от н-п Иван Тодоров 
Ибришимов към министър Кирил Ананиев. 
4. Въпрос и писмен отговор № 954-06-631 от н-п Александър Койчев Иванов 
и Александър Руменов Ненков към министър Петя Аврамова. 

5. Въпрос и писмен отговор № 954-06-632 от н-п Александър Руменов 
Ненков И Александър Койчев Иванов към министър Петя Аврамова. 

6. Въпрос и писмен отговор № 954-06-597 от н-п Георги Йорданов 
Йорданов към министър Петя Аврамова.

7. Въпрос и писмен отговор № 954-06-644 от н-п Милен Василев Михов 
към министър Петя Аврамова. 
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ВЪПРОС 

ЧРЕЗ 
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 
НАРОДНОТО СЪБРАНИЕ 

ДО 
МИНИСТЪРА НА 
РЕГИОНАЛНОТО 
РАЗВИТИЕ И 
БЛАГОУСТРОЙСТВОТО 
Г-ЖА ПЕТЯ АВРАМОВА 

От Александър Иванов и Александър Ненков, 
Народни представители в 44-тото Народно събрание, 

ПГ наШIГЕРБ 

На основание чл. 90, ал. 1 от Конституцията на Република България 
и чл. 96 от Правилника за организацията и дейността на Народното 
събрание, внасяме въпрос 

Относно: Извършените ремонтни дейности по път Е-79 в участъка на с. 
Владая - кв. Княжево 

Уважаема госпожо Аврамова, 

Какви са извършените ремонтни дейности и подмяна на пътни 
настилки, мантинели, изграждане на канавки и други по път Е-79 в 
участъка на с. Владая - кв. Княжево? Изградено ли е съоръжение за 
отвеждане на дъждовна вода, в района на с. Владая, местност Приплод, 
който стана известен от телевизионен репортаж по национална медия 
преди две седмици? 

София, _28.06.2019г. 
Александър Иванов 
Александър Ненков



PlПY·Б.JJИKI\ БЪЛГ АРИЯ 

МИНИСТЪР НА РЕ_ГИОНА'ЛI-IО1,Q РАЗВИТИЕ И 

БJ1АГОУСТРОЙСТ.ВОТ0 

НАРОДНО СЪБРАНИЕ 
Вх. :\о 95f-OG�(i3.L

ата :3 О / 0-Х- 201f г. / 

ЧР.ЕЗ 

Г-ЖА ЦВЕТА КАРАЯНЧЕВА 
ПРЕДСЕДЛ. ТЕЛ НА 
44•ТQ'tOII�OДHO СЪБР АН:ИЕ 

;gos 

На Ваш. № 95Ф-06-631/28:.О6.201'8- r. 

J>ЁЦУБЛИtА БЪДГ АР1IЯ 

ДО 

r.:.н АЛЕКСАНДЪР НЕНКОВ, 
Г-Я АЛЕIССАНДЪР ИВАНОВ 
НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ 
В 44-ТОТО НАРОДНО СЪБРАНИЕ 

()Т nг Щ ЦП ГЕРБ 

Относно: Извършените ремонтни дейност» по път Е"'79 в участъка на с. Владая 
- кв. Iuн�же:во

УВАЖАЕМА ГОСПОЖО КАРАЯПЧЕВА, 
УВАЖАЕМ}{ ГОСПОДИН НЕНКОВ, 
УВАЖАЕМА rоспожоивлнов

Выз връзка с Щ)ставените от Вас въпроси, относно извършените ремонтни 
дейности по път Е..:79 в участъка на с, Владая - :кв. Княжево, Ви предоставям следната 
информация: 

Агенция „Пътна инфраструi<тура'' отделя значите:)Jен ресурс, както човешки таI<а 
и финансов, за подОбрявюiе на техническите качества 1щ ·�-расето на път I-1 София -
Кулата n участъка от кн. Княжеnо до граяица с област Перник. През последните 

гр, София, ул. ,,Св. Св. Кир�тл н Методий" J 7- 19 
тел. 9405 900, факс 987 25 J 7 

,y,vw,1nn·b.goveп1111e11t.bg 





С: д!Ш подобряв.а:не на 1;е�есюrте 1�ачес1·ва- на трасет(') Агенция „Пътна 

идфра:ссrрукrуJ5а" 119дrщ1в1r 1фJiй•�е&гйе!Jо-стойн0Фrна: сметка· за 'Изп.ъплещте на ,ремонтни 

-р1:1б61:и; o'r км 276+ 162 до !<М' 282:t-460. Ьт�·еtрtата o-r .пърJЗоtОIЕ\�пюr ПБ'I\ кQ11то мив:ава

усш)ред�rо ·tt:a n.ищfа зон:а ,,Цр_ипла:r"� ЬЪщо щтада в OQJфaтti 1-щ предвидФ:шя тщ<ущ

ремоJiт.
На учас:гъJ<·а . .ще ce:и::m1>Щrfi сдеДнит� Дейлдсти: Зе� pn6.0пi-i:!anpaйa па .Р:ъчнй' 

из:�<оnи., мехаиизирю-J земен из1<оп, машин:но подравнявай.е t1a банкети, маtuи.нно 

nоцълваие на баm�ет�-i п0чистване на :вод0стdци;, фрезоваце и полагане на nлъТiiа• 

-асфщт0ва смес на nл0щаД!§а. з.а -авари'йв0 спиране; е. ц1ш обръщане на на1wона на

учас�tыц1. (црв I(N! i8О+:Об2 .щr:J3.0}� )?�ь.Фнт IЦI! .пT;iJJ- rи 9ъ9р1щ_щи;иа; и цµц.надлеж;ностй -

полагане на: бетонЬ.вй: б.о')?�Уори, поз/аt'а'н� на б:е'l·одов)! улеи, п.олаг-ане на дре.ию�,

пмагане на подлржеn б'е,то� �·а nодцQР.,hи; ете;щ, Q,m.у,1111щне на uta:x;r,и: и отвод1щ1еmш

тръби, ио:вµиrа;rе_ на ·решетки й' 'капаци; Ландща41�ю1 'r;iep.ort;PIJЯ'rй5{, с цм ос:и:rуряв�е на

видимоет; П_р nървонача:лна еJ<спертна оцетса за дей'rrо:стщте щ� б'ъдат разходени 1·so

000 лu-. с ДЦС. Средетвата са осигурени от бюджета на Агенция „Пътщ1

ицфраструктура:".
За цът I-1 при вилна зона „Прищ1ат" е пр�двиден:Q r1зпъ,лнението на нови бетонови 

борд�ори и улеи, nь-чиствrо;е .и в1,з-становянаие в:а бащ<етr{ и ревищране на тръбен 

водостоr< с цел nqдобряваgе J-ia отводаяв.ането, :taucr:o и: лlUJДшафтни М(;роприятия с µ:e.rr 

осигуряване на вид�,tмост. 

МШJ]!IСТЪР: 

гр. София, ул, ,,Св. Cri. Кир,ш и Мстодий" 17-19 
тен. 9405 900, факс 987 25 17 

\11.1vw.rn1тb.goveminer1t.bg 



ВЪПРОС 

ЧРЕЗ 
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 
НАРОДНОТО СЪБРАНИЕ 

до 
МИНИСТЪР А НА 
РЕГИОНАШIОТО 

РАЗВИТИЕ И 
БЛАГОУСТРОЙСТВОТО 
Г-ЖА ПЕТЯ АВРАМОВА 

От Александър Ненков и Александър Иванов, 
Народни представители в 44-тото Народно събрание, 

ПГ наIШГЕРБ 

На основание чл. 90, ал. 1 от Конституцията на Република България 
и чл. 96 от Правилника за организацията и дейността на Народното 
събрание, внасяме въпрос 

Относно: Реверсивното движение по път Е-79 в участъка на с. Владая - кв. 
Княжево 

Уважаема госпожо Аврамова, 

Във връзка подобряване на пропускателната способност на участъка 
от път Е-79 между кв. Княжево и с. Владая в посока София, пробно беше 
въведена реверсивна организация на движението преди почти шест месеца. 

Организацията на движението, изключително важна в пиковите 
часове за жителите на селата Владая, Драгичево, Мърчаево, Рударци, 
Кладница и градовете Перник, Радомир, Кюстендил, Дупница, Благоевград 
и София и пътуващите по международен път Е-79 са заинтересовани от 
резултатите от проведения тестови период на АПИ. 

В тази връзка нашите въпроси към Вас са: 
1. Какви са заключенията и резултатите от пробния шест месечен

период на реверсивното движение в пиковите часове?



2. Предвижда ли се изграждането на постоянна система за
реверсивна организация на движението

3. Предвижда ли се отваряне на северния изход на с. Драгичево
посока София

София, 28.06.2019г. Народни представители: 

Александър Ненков

Александър Иванов,




























